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ACTA NÚM. 37 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació 
 
Juan Antonio Baeza Labat 
Marta Bertrán Tarrés 
Jordi Carrabina Bordoll 
Juan Jesús Donaire Benito 
Carme Font Paz 
Marta Prat Sabater (en substitució 
de Paloma González Marcén) 
Maria Dolors Izquierdo Tugas 
Oscar Jané Checa 
Assumpció Malgosa Morera 
Iván Martínez Flores 
Luis Fernando Morales Morante 
Xavier Navarro Acebes 
Pilar Orero Clavero 
Xavier Ramos Morilla 
Rosa María Sebastián Pérez 
 
 
No assisteixen a la reunió, Pau Casanellas Peñalver, Virginia Luzón Fernández, Vicente 
Martínez Perea, Antonio Miguel Espinosa Morales, ni David Sánchez Solbes. S’ha 
excusat d’assistir-hi Alejandro Perálvarez Marín. 
 
Hi assisteix amb veu i sense vot Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de Gestió de la 
Recerca i Maria Àngels Osuna , cap de la Unitat de Gestió de Recursos de l’Àrea de 
Gestió de la Recerca. 
 
 
Hi actua com a secretària Sandra Vives Prieto, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 
Punt únic: Aprovar, si s'escau, la priorització de les sol·licituds presentades a la 
convocatòria d'ajuts Joan Oró per a la contractació de personal investigador predoctoral 
en formació (FI2025) i a la convocatòria de personal investigador predoctoral (PIP) de 
la UAB 2024. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La sessió d’aquesta comissió es desenvolupa a distància, atesa la seva consideració 
d’òrgan col·legiat al que li resulten d’aplicació les previsions de la secció 3a de la  Llei 
40/2015, d’1 d’octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic, en concret l’article 17 disposa 
que els òrgans col·legiats podran constituir-se, convocar i celebrar les seves sessions, 
adoptar acords i remetre actes a distància; i a l’empara de la Disposició addicional 
segona del Reglament del Consell de Govern (aprovat per l’acord del Consell de Govern 
de 26 de febrer de 2004, i modificat en diverses ocasions, la darrera en data 30 de gener 
de 2020), de l’article 7 de la Normativa de creació, composició i funcions de les 
comissions del Consell de Govern de la UAB (aprovada per acord del Consell de Govern 
de 2 de juny de 2021, modificada per acord del 16 de març de 2023) i el Títol II del 
Reglament d'ús dels mitjans electrònics en l'àmbit de la Universitat Autònoma de 

A les 15.00 h del dia 26 de febrer de 2025 
es reuneixen, en sessió extraordinària, per 
videoconferència i  sota la presidència de la 
vicerectora de Recerca, Assumpció 
Malgosa Morera, els membres de la 
Comissió de Recerca, Transferència i 
Innovació assenyalats al marge.  
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Barcelona (aprovat per acord del Consell de Govern de 17 de novembre de 2010, 
modificat per l’acord de 9 d’octubre de 2013 i per l’acord de 10 de maig de 2016). 
 
La sessió es gravarà a efectes de preparació de l’acta. 
 
 
Punt únic: Aprovar, si s'escau, la priorització de les sol·licituds presentades a la 
convocatòria d'ajuts Joan Oró per a la contractació de personal investigador predoctoral 
en formació (FI2025) i a la convocatòria de personal investigador predoctoral (PIP) de 
la UAB 2024. 
 
La vicerectora explica que la llista de priorització s’ha hagut de refer perquè van detectar 
alguns errors en les fórmules de càlcul, els quals venien motivats en gran part per les 
condicionants tan complexes que s’havien posat als criteris. Es presenta aquesta llista 
prioritzada després d’haver passat el període d’al·legacions i haver-les resolt, de 
conformitat amb l’Annex núm.1.  
 
La presidenta li passa la paraula a la cap de l’Àrea de Gestió de la Recerca. Explica que 
ha sigut una convocatòria bastant accidentada per la complexitat dels criteris. S’han fet 
les fórmules amb l’ajuda d’una persona experta, però tot i així van sortir errors que s’han 
hagut d’esmenar. Com a dades, informe que s’han rebut 64 al·legacions, que 
incorporaven 84 sol·licituds de modificació, ja que cada al·legació podia contenir 
diverses sol·licituds de modificació. D’aquestes 84, se n’han acceptat 53. Així mateix, 
informa que s’han detectat alguns errors que s’han corregit d’ofici, encara que no hagin 
sigut al·legats per algun candidat.  
 
S’obre un torn de paraules on es pregunta com pot ser que hi hagi algunes titulacions 
que tenen un 5 com a nota mitjana. Es respon que hi ha certes titulacions que són molt 
antigues, de les quals no s’han pogut extreure. Per això es demanava molt insistentment 
que si la persona no aportava la nota mitjana de la seva titulació d’origen de la seva 
institució, el que es faria seria una mitjana de tots els estudis que donen lloc a una 
mateixa titulació i dintre d’aquesta per àmbit de coneixement. Això ha provocat que, al 
ser titulacions molt antigues, han donat notes molt baixes, inclús inferior a 5. En aquests 
casos, s’ha decidit donar un 5. Així mateix, la presidenta matisa que això s’ha fet per no 
excloure’ls, intentant trobar una solució intermitja per aquestes persones. Els membres 
de la Comissió discuteixen sobre aquesta solució, al considerar que ha comportat 
situacions molt injustes, ja que precisament aquestes persones han quedat molt 
afavorides amb aquest 5. Els membres de la Comissió valoren si a aquestes alçades 
s’hauria de revisar aquesta decisió perquè ha provocat canvis de posició molt sobtats 
respecte el llistat provisional.  
 
També es discuteix sobre si les mitjanes estan ben fetes, ja que en alguns casos han 
donat algun resultat que sorprèn. Es respon que s’han fet per part de la Oficina 
Tecnològica de Recerca que han extret les dades de SIGMA. 
 
La presidenta comenta que tot i que la situació no és del tot justa, són els criteris que 
s’han aprovat i ara no es poden modificar les regles del joc. Afegeix que és molt 
important que de cara a la propera és reflexioni i es revisin els criteris en base a dos 
paràmetres: que siguin senzills i fàcils d’extreure i que realment reflecteixin l’entorn del 
candidat. La presidenta convida als membres a que reflexionin i analitzin els criteris a 
fons en una comissió que debati els criteris de priorització.  
 
Per 12 vots a favor i 3 abstencions (senyor Jordi Carrabina, Juan Antonio Baeza y  
Luis Fernando Morales), les persones membres de la Comissió de Recerca, 
Transferència i Innovació acorden el següent: 
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PRIMER.- Informar favorablement sobre la proposta de priorització de les 
sol·licituds de contractes pre-doctorals en formació FI per al 2025 i de les 
sol·licituds de contractes pre-doctorals PIP de la UAB 2024, de conformitat amb 
el llistat incorporat a l’Annex núm. 1.  
 
SEGON.- Comunicar aquests acords a la vicerectora de Recerca per tal que 
exerceixi les seves funcions.  
 
TERCER.- Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 

A les 15:49 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 

 
 
La secretària 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 


